



BIOGRAPHY/BIOGRAPHIE

Samantha Kuula **Senior Communications Officer, SNOLAB, 2009-current**

Samantha Kuula is a communications strategist fueled by curiosity and the desire to build an engaged and science literate community of people better equipped to understand the changing world and the goals of fundamental research.

Samantha started her career at SNOLAB 10 years ago and is now the Senior Communications Officer in the Strategic Risk Management Group. She holds degrees in Biology and Science Communication with additional formal training in Strategic Communication Planning, Crisis Communications, and Risk Management. At SNOLAB, Samantha manages the internal and external communications and risk management including planning, reporting, education, outreach, the website, and social media. As part of the leadership team, she also heads large internal projects and manages the User Support group that assists all International facility users with access and training.

Samantha also sits on two charity boards as well as dedicating time as a pet therapy dog handler. Samantha is a partner to Kevin and parent to one ferociously independent toddler. When she isn't fighting "fires" (as communications people do) you will find her training, cooking, or learning French (in that order).



Samantha Kuula est une stratège en communications animée par la curiosité et le désir d'ériger une communauté de gens engagés et dotés d'un bagage scientifique qui puissent mieux comprendre le monde changeant et les objectifs de la recherche fondamentale.

Samantha commence sa carrière à SNOLAB il y a 10 ans et deviendra agente principale en communications au sein du Groupe de gestion des risques stratégiques. Elle est titulaire de diplômes en biologie et en science des communications et a une formation officielle en planification des communications stratégiques, communication de crise et gestion des risques. Chez SNOLAB, Samantha gère les communications internes et externes et la gestion des risques dont la planification, les rapports, l'éducation, la sensibilisation, le site Web et les médias sociaux. Au sein de l'équipe de direction, elle dirige aussi de grands projets internes et gère le groupe de soutien aux utilisateurs qui aide et forme tous les utilisateurs d'installations internationales.

Samantha siège aussi au sein de deux comités de bienfaisance et consacre du temps comme maître-chien de zoothérapie. Elle est partenaire de Kevin et parente d'un jeune enfant féroce et indépendant. Quand Samantha n'a pas de « feux » à éteindre (comme tous les gens en communication) elle s'occupe de formation ou de cuisine ou s'efforce d'apprendre le français (dans cet ordre).